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Fråga till den politiska ledningen 1 Karlsborg vid sammanträdet 26 
april 2012. 

Är försvarsmakten informerad? 

I en debatt i kommunfullmäktige om ytterligare utökning av Försvarsmaktens strandnära 
områden i kommunen fOr ett par månader sedan, argumenterade Miljöpattiet för alt 
Försvarsmakten redan lagt beslag på alldeles för myeket strand nära områden redan och alt 
förslaget därför skulle avslås. Vi hänvisade till det rörliga fi'iluftslivet oeh att Karlsborg inte 
tillräckligt värnar sin största tillgång: strändema, vattnet och naturen. 

En moderat ledamot försvarade beslutet med att det absolut inte var några som helst problem 
för det rörliga friluftslivet om Försvaret fick tillgång till mer mark. Alla var hjärtligt välkomna 
att röra sig på Försvarets områden, såvida det inte var under pågående övningar. Ledamoten 
underströk att hon själv gjorde detta och att det fungerade utmärkt. 

Med anledning av att två personer, en rep0!1er från Sveriges Radio och en Breviksbo, nu 
polisanmälts av F7 för alt ha vistats på Enebågens udde i Brevilc (under en övningsfri dag), så 
undrar vi om Försvarsmakten verkligen är informerad om den politiska ledningens löften till 
kommuninvånarna? 

Om infonnationen inte gått fram till F7 är det hög tid att meddela dem vilka regler som gäller 
för det rörliga friluftslivet här i kommunen, så inte några fler råkar illa ut. 
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